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PROTOKÓŁ  

z  XXIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 30 czerwca 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1125. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 11 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radny Jacek Piotrowski, Radny Mariusz Kurzaj, Radny Jarosław 

Plichta, Radna Grażyna Dobruchowska. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Brąszewice na lata 2016-2029.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Brąszewice. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych 

gości biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.  

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad o 

punkt: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w miejscowościach: Brąszewice – Zabrodzie, 

Chajew – Bukowiec – Kliczków Mały, Czartoria. Wójt poinformował, że wpłynęło pismo w którym 

władze powiatu sieradzkiego zwróciły się z prośbą o wsparcie finansowe remontów w/w odcinków 
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dróg powiatowych. Dodał, że szacowany koszt tych prac to około 280000 zł, a wkład własny Gminy 

Brąszewice zawarty w projekcie uchwały intencyjnej to 80000 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję rozszerzenia porządku obrad. W 

głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali 

obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 11 Radnych. Rada Gminy 

jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Brąszewice na lata 2016-2029.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Brąszewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do wykonania 

zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w miejscowościach: Brąszewice – 

Zabrodzie, Chajew – Bukowiec – Kliczków Mały, Czartoria. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XXII sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu głosowało 10 

Radnych, 1 Radnych (Jerzy Ławniczak) wstrzymał się od głosu.  

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4 

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 23 maja 2016 r. do  

30 czerwca 2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 13 czerwca 2016 r. podpisano z Panem Ryszardem Walasiakiem umowę dzierżawy gruntów 

rolnych w miejscowości Brąszewice ul. Zabrodzie na okres 3 lat. 

2. 24  maja 2016 r. wykaszano tereny zielone w m. Godynice oraz równano drogi na terenie gminy. 

3. 25 maja 2016 r. – wykaszano tereny zielone w m. Brąszewice, naprawiano drogi tłuczniem na 

osiedlu w Godyniach. 

4.  27 maja 2016 r. – obcinano gałęzie w m. Szczesie i Zwierzyniec. 

5. 30 maja 2016 r. - wykaszano pobocza  m. Kosatka, naprawiano ubytki tłuczniem w drodze  

Sokolenie- Godynice. 

6. W dniu 30 maja 2016 r.  dokonano odbioru technicznego drogi w miejscowości Przełęcze. 

7. 31 maja 2016 r. - wykaszano pobocza w m. Kamienniki - Narty, naprawiano tłuczniem ubytki w 

drodze w  m. Starce. 

8. 1 czerwca 2016 r. - naprawiano mostek w Kamienikach, naprawa dróg tłuczniem w m. Kamienniki. 
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9. 2 czerwca 2016 r. - obcinano gałęzie przy ul. Leśnej i w m. Trzcinka, wykaszano pobocza w m. 

Grabostaw. 

10. 3 czerwca 2016 r. - naprawa drogi w m. Starce, wykaszanie hydroforni i basenu w Chajewie. 

11.  6 czerwca 2016 r. – wykaszano pobocza w m. Przedłęcze. 

12.  7 czerwca 2016 r. - obcinano gałęzie w m. Złote i  wykaszano targowicę. 

13.  8 czerwca 2016 r. - naprawa drogi Trzcinka- Pokrzywniaki. 

14.  9 czerwca 2016 r. - wycinano krzaki w m. Zagóra. 

15.  10 czerwca 2016 r. - kopano rów  i wycinano krzaki w m. Starce. 

16.  13 czerwca 2016 r. - wykonywano prace konserwacyjne na boisku gminnym. 

17.  14 czerwca 2016 r. - naprawa drogi destruktem w m. Błota (wał w stronę Kosatki). 

18.  15 czerwca 2016 r. - naprawa drogi tłuczniem w m. Sokolenie. 

19.  16 czerwca 2016 r. - wycinka krzaków w m. Pokrzywniaki. 

20.  20 czerwca 2016 r. - równanie dróg gminnych. 

21.   27 czerwca 2016 r. - wykaszanie na terenie oczyszczalni ścieków. 

22.  Dokonano napraw cząstkowych dróg gminnych. 

23.  Wysłano zaproszenia do złożenia ofert na dostawę tłucznia w ilości 530 ton na drogi gminne. 

24.  W dniu 29 czerwca 2016 r. przekazano plac budowy  na budowę boiska wielofunkcyjnego przy 

Szkole Podstawowej w Brąszewicach. 

25.  Został rozstrzygnięty konkurs na organizację wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z 

elementami profilaktyki uzależnień w miejscowości Widły (w górach). Wybrano ofertę Polskiego 

Towarzystwa Krajoznawczego, ul. Prosta 53, 65-783 Zielona Góra za kwotę 10 000zł.  

 

Ad. 5 

Radna Dorota Lipka podziękowała za wykonane prace na drodze Błota – Kosatka oraz przy sali OSP 

Błota. 

Radna Bożena Łuszczek podziękowała za poprawę pobocza na ul. Osiedlowej i zwróciła się z prośbą o 

wykonanie podobnych prac na końcu ulicy. 

Radny Adam Laskowski poprosił Radnych o zagłosowanie za przedstawioną przez Wójta Gminy 

uchwałą intencyjną dotyczącą współpracy z Powiatem Sieradzkim przy remontach dróg. 

Radny Grzegorz Kulig poprosił o wycięcie zakrzaczeń z rowu i poprawę nawierzchni drogi powiatowej 

Starce – Robaszew oraz zapytał o postęp prac związanych z wycięciem wcześniej zgłaszanych wierzb. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa wycinki wierzb była zgłoszona do PZD. Poinformował również, 

że maszyna bijakowa do wykaszania poboczy uległa awarii, została wyremontowana i wkrótce pobocza 

przy drogach gminnych będą wykaszane. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił zły stan drogi powiatowej Brąszewice – Wólka Klonowska oraz 

poinformował o potrzebie wykoszenia trawy przy parku na ul. Starowiejskiej. 

Radny Józef Toruński zgłosił problem z poboczem przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki oraz 

poinformował o dużej wyrwie w poboczu przy drodze powiatowej Wiertelaki – Żuraw. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie zgłoszenia dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane 

do PZD. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy na 2016 r. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o ilość psów będących na utrzymaniu Gminy. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na to pytanie.  



Strona 4 z 6 
 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXIII/102/2016 z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegóły projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 10 

Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (Jan Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała 

się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/103/2016 z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie dokonania zmian w 

wieloletniej prognozie finansowej gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Brąszewice. 

Radny Jan Stawirej zapytał o wywóz odpadów wielkogabarytowych. 

Wójt Gminy odpowiedział, że informacje o zbiórkach odpadów wielkogabarytowych będą 

przekazywane przez sołtysów oraz na stronie internetowej gminy. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała o możliwość odbioru odpadów w workach. 

Kierownik Ref. IT. poinformowała, że jest możliwość pobrania w urzędzie gminy worków na odpady w 

przypadku, gdy nie mieszczą się one w koszu. Dodała, że muszą być to worki specjalnie oznakowane, 

ponieważ innych firma nie odbierze. 

Radna Bożena Łuszczek poinformowała, że kurendy dotyczące zbiórki odpadów nie zawsze trafiają do 

wszystkich mieszkańców na jej ulicy. 

Wójt Gminy poinformował, że informacje takie zawsze zamieszczane są również na stronie 

internetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXIII/104/2016 z dnia 

30 czerwca 2016 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w 

miejscowościach: Brąszewice – Zabrodzie, Chajew – Bukowiec – Kliczków Mały, Czartoria. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośba do Radych o zagłosowanie za tą uchwałą, tak aby wkrótce mogły 

zostać wykonane prace remontowe na drodze powiatowej na ul. Zabrodzie w Brąszewicach oraz na 

drodze w powiatowej w Bukowcu i Czartorii. 
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Radny Ryszard Kurzaj również poprosił o poparcie tej uchwały oraz podziękował Wójtowi za 

doprowadzenie do tego, że nawierzchnie tych dróg zostaną poprawione. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 11 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXIII/105/2016 z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem 

Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych w 

miejscowościach: Brąszewice – Zabrodzie, Chajew – Bukowiec – Kliczków Mały, Czartoria. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przedstawił anonimowy donos na Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Brąszewicach jaki wpłynął do 

Przewodniczącego Rady Gminy i do Wójta Gminy. Poinformował, że Dyrektor złożyła wyjaśnienia w tej 

sprawie.  

- przedstawił pismo, w którym właściciel hotelu dla zwierząt i ptactwa domowego Longin Simiński 

zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na utwardzenie drobnym gruzem i żwirem na jego koszt drogi 

gminnej w miejscowości Wojtyszki. W związku z tym Wójt Gminy zapytał każdego z Radnych czy 

wyrażają zgodę na wykonanie przez Pana Longina Simińskiego na własny koszt takiego utwardzenia. 

Każdy z Radnych obecnych na obradach wyraził taką zgodę i poparł tę propozycję. 

- poinformował, że 27 czerwca odbyło się  spotkanie Wójta z sołtysami z terenu Gminy Brąszewice. 

- przedstawił pismo Starostwa Powiatowego dotyczące uproszczonego planu urządzenia lasów nie 

będących własnością Skarbu Państwa. 

- przedstawił pismo Okręgowego Urzędu Górniczego w Kielcach dotyczące nielegalnego wydobycia 

kopalin. 

- poinformował, że została zgłoszona interpelacja do PKS w sprawie utworzenia przystanku na żądanie 

w miejscowości Zadębieniec. 

- poinformował, że została zgłoszona interpelacja do zakładu energetycznego dotycząca problemów z 

jakością prądu w miejscowościach Gałki i Zadębieniec. 

- w imieniu mieszkańców zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na udzielenie pomocy dla 

Powiatu Sieradzkiego poprzez odmulenie rowów przy drodze powiatowej w Zadębieńcu i w 

Godynicach. Radni w głosowaniu jednogłośnie wyrazili zgodę na wykonanie odmulenia rowów w 

Zadębieńcu i w Godynicach. 

Przewodniczący Rady Gminy przestawił pismo od właściciela hotelu dla zwierząt i ptactwa domowego 

Longina Simińskiego dotyczące zaopiniowania utworzenia w Wojtyszkach ośrodka rehabilitacji zwierząt 

dziko występujących. Przypomniał, że sprawa ta była już poruszana w marcu, lecz mimo zaproszenia na 

sesję nie pojawił się przedstawiciel schroniska. Radca Prawny Andrzej Frontczak przedstawił 

procedurę. Radni ustalili, aby zaprosić przedstawiciela schroniska na sesję. 

Wójt Gminy poinformował, że w związku z dużym prawdopodobieństwem pozyskania wozu 

strażackiego dla OSP Brąszewice, być może będzie potrzeba w trybie pilnym zwołania sesji w czasie 

wakacji. 

Wójt Gminy poinformował, że 26 czerwca odbyły się obchody jubileuszu 100-lecia jednostki OSP 

Godynice. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak poinformował o zakończeniu sprawy dotyczącej zwrotu właścicielowi 

nieruchomości w miejscowości Szczesie. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy ul. Parkowa będzie remontowana. 
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Wójt Gminy poinformował, że będzie przeprowadzony remont odcinka ul. Parkowej od przystanku do 

skrzyżowania. 

Radny Jan Stawirej zawnioskował o remont gruntowego pobocza na ul. Górnej. 

Wójt Gminy poinformował, że będą czynione starania, aby pobocza te uzupełnić tłuczniem. 

 

Na sesję przybyły dziewczynki reprezentujące młode pokolenie KGW „Czerwone Korale” z Żurawia wraz 

z opiekunkami. 

 

Wójt Gminy przedstawił dziewczynki z KGW z Żurawia. Złożył podziękowania za reprezentowanie 

Gminy Brąszewice na Festiwalu Mleka i Miodu w Burzeninie. Pogratulował zajęcia wysokiego, drugiego 

miejsca za wykonanie piosenek oraz wręczył listy gratulacyjne i pamiątkowe albumy. Dodał, że występ 

dziewczynek z KGW będzie można podziwiać podczas Festynu Rodzinnego, który odbędzie się 10 lipca 

2016 r. na boisku w Brąszewicach. Jednocześnie zaprosił wszystkich Radnych do udziału w tej imprezie, 

dodając że atrakcje dla dzieci w postaci trampolin, zjeżdżalni itp. urządzeń będą bezpłatne. 

Wójt Gminy i Radny Józef Przezak zaprosili wszystkich Radnych na uroczystość poświęcenia 

wyremontowanej drogi w miejscowości Przedłęcze.  

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIII sesji Rady Gminy o godzinie 1125.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała:  

S. Domagała 


